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Universiteit Gent  –  Bevlagging

Op zaterdag 2 november 1997 vond in de aula van
de Universiteit Gent (UG) een academische zitting
p l a a t s. Het vijftigjarig bestaan van de Ve r e n i g i n g
voor de Vergelijkende Studie van het Recht in Bel-
gië en Nederland werd gevierd. Het woord werd
gevoerd door mevrouw Winnie Sorgdrager, N e d e r-
lands minister van Ju s t i t i e, en de heer Stefaan De
C l e r c k , Belgisch minister van Ju s t i t i e. Er waren
verschillende Nederlandse en Vlaamse professoren
aanwezig.

Ik werd pijnlijk getroffen door het feit dat de aula,
ook ditmaal, enkel met de Belgische driekleur was
bevlagd.

Ik zou graag van de minister vernemen welke
maatregelen er werden genomen om eindelijk der-
gelijke "vergissingen" in de toekomst onmogelijk
te maken.

Antwoord

Door de UG wordt mij gemeld dat de dienst die
instaat voor de bevlagging van de aula er blijkbaar
van uitging dat, indien de aula door een derde
rechtspersoon wordt gebruikt, deze dient in te
staan voor de bevlagging. In casu was de gebruiker
de Vereniging voor de Vergelijkende Studie van
het Recht in Nederland en België. De UG heeft
inmiddels intern de instructie gegeven erover te
waken dat ook bij gebruik van de aula door derden
wordt toegezien op een correcte bevlagging.

Bijgevolg acht ik het niet opportuun maatregelen
te nemen om dergelijke vergissingen in de toe-
komst te vermijden.


